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内容概要

新内容：在保持原有精华的内容的基础上，有机地融入了知识归纳与讲解、典型例题剖析、中考真题
演练等内容，能够有效突破重难点。    新材料：广泛收集、整合贴近生活、贴近社会、彰显时代特色
的新材料，精心挑选最新教学前沿资讯，内容鲜活生动、融知识、技能、趣味于一体。    新题型：综
合最新考查评价方式，积极引入、创设新题型。试题情境鲜活，引人入胜，兼具灵活性与创新性。    
新设计：从内容到形式，全面更新，精心雕琢每一个细小环节，整体提升了图书的品位。    新体验：
科学的理论支撑，独到的设计思路，优化的信息资源，重点突出，层次分明。全方位的升级，打造了
教辅图书的个性化新体验。
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书籍目录

Unit1 How do you study for a test?Unit2 1 used to be afraid of the dark.Unit3 Teenagers should be allowed to
choose their own clothes./26Unit4 What would you do?Unit 5 It must belong to Carla.　Review of units 1--5Unit
6 I like music that I can dance to.Unit7 Where would you like to visit?,　I'll help clean up the city parks.When was
it invented?Unit 10 By the time I got outside, the bus had already left.,　Review of units 6-10Unit 11 Could you
please tell me where the restrooms are? Unit 12 You' re supposed to shake hands.Unit 13 Rainy days make me
sad.Unit 14 Have you packed yet?,Unit 15 We're trying to save the manatees!　Review of units 11-15期末综合练
习期末测试卷参考答案
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